

ENROLLMENT GIFT

入會 有禮

現凡新人於2021年10月1日至31日內成為會員購滿特定PV，即**免費**獲贈指定產品

New enrollee will entitle **FREE** gift during the first purchase with required PV in October.

100PV 或以上
or above



送
FREE

Total value
價值 HK\$ 210

呵護系列
保衛複方精油
On Guard[®]
Touch Blend

200PV 或以上
or above



送
FREE



Total value
價值 HK\$ 470

呵護系列
保衛複方精油
On Guard[®]
Touch Blend

呵護系列
薰衣草精油
dōTERRA Touch[®]
Lavender

呵護系列
茶樹精油
dōTERRA Touch[®]
Tea Tree (Melaleuca)



ENROLLMENT GIFT

入會禮

條款及細則：

- 此活動適用於香港入會之健康倡導者及自用會員。
- 凡新人於10月內成為會員於首購訂單滿特定PV，即免費獲贈指定產品。
- 首購訂單是新健康倡導者或自用會員於入會時所完成的第一張香港OTG訂單，當中包括入會套裝或HK\$280入會費。
- 獲贈指定產品將隨合資格之入會訂單一拼送出。
- 零售客戶及重啟之帳戶並不適用於此優惠推廣。
- 首購訂單完成後將不能作出任何修改，且不接受補單或合併訂單。
- 日後如因辦理退貨造成獎勵資格不符合者，公司有權追回與相關獎勵獎項等值的金額。
- 如有任何爭議，dōTERRA[®]香港分公司保留行使優惠之最終決定權。

Terms & Conditions:

- This promotion is applicable for Wellness Advocate and Wholesale Customer who enroll in Hong Kong market.
- New enrollee will entitle FREE gift during the first OTG single order with required PV in October.
- An enrollment order is the first HK OTG order placed by a new Wellness Advocate or Wholesale Customer when they sign up that includes the introductory packet or HK\$280 enrollment fee.
- Entitled FREE gift will automatically be added to qualifying enrollment orders.
- Retail Customers and Reactivations do not count toward this promotion.
- Enrollment order once placed cannot be edited or combine with other orders to qualify for the promotion.
- If there is return/refund, dōTERRA[®] Hong Kong reserves the right to recover the equivalent amount of the relevant awards.
- dōTERRA[®] Hong Kong reserves the right of final decision and interpretation in case of any disputes.